
ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZŠ A MŠ T. G. MASARYKA 

 

Datum: 14. 10. 2024 

 

Přítomni: za zřizovatele:    Mgr. Martin Svárovský 

      Mgr. Pavla Ducháčková Chotková   

       za zákonné zástupce:  Soňa Flašková 

      Danieala Štroblová 

       za pedag. pracovníky školy: Mgr. Vladimír Štolc 

      Mgr. Olga Stručovská 

 

     pozváni:    Mgr. Dana Hudečková – ředitelka školy 

 

Omluveni:      0 

   

Program: 

 

1. Hlasování o schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024, která 

byla všem členům školské rady rozeslána elektronicky dne 2. 10. 2024. 

2. Aktuální informace k probíhajícímu školnímu roku - změny v pedagogickém sboru, 

projekt „Trenéři do škol“, doučování ukrajinských žáků, polytechnický projekt žáků 

pátého ročníku, národní srovnávací SCIO testy žáků šestého a devátého ročníku. 

3. Informace k plánovaným větším školním akcím - posun termínu vánočního jarmarku, 

dubnový studijní zájezd do Anglie, květnové školy v přírodě. 

4. Informace k možným formám připomenutí si 35. výročí sametové revoluce. 

5. Diskuze o budoucí případné změně školního řádu, konkrétně o vyjádření maximální 

možné absence žáků v procentech v jednotlivých předmětech. 

6. Diskuze o problematice stoupajícího tlaku ze strany rodičů na uvolňování žáků 

devátých tříd z odpolední výuky z důvodu již zaplacených přípravných kurzů, 

doučování, sportovních kroužků apod. 

7. Informace k probíhajícím stavebním rekonstrukcím budov - ukončena rekonstrukce 

varny a jídelny, obnoveno klasické stravování žáků ve školní jídelně; problematika 

opakovaného průsaku spodní vody do Vily Charlotta. 

8. Termín příštího setkání školské rady; různé. 

 

 

1. Školská rada schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2023/2024 (PRO: 6, 

PROTI: 0, ZDRŽELI SE HLASOVÁNÍ: 0). Výroční zpráva byla poté odeslána na odbor 

školství ÚMČ P6 a zveřejněna na webových stránkách školy. 

 

2. Vedení školy informovalo o plánovaných akcích v novém školním roce, o průběhu 

národního srovnávacího testování žáků šestého a devátého ročníku, o probíhajících 

projektech, o doučování ukrajinských žáků, o změnách v pedagogickém sboru. 

 

3. Členové školské rady v diskuzi upozornili na možná úskalí pevného zakotvení maximální 

možné absence žáků v jednotlivých předmětech ve školním řádu. Úprava školního řádu se tak 

prozatím odkládá. 

 

4. Vedení školy následně informovalo o průběhu rekonstrukce jídelny a varny, o obnoveném 

stravování žáků ve školní jídelně a o problematice opakovaného průsaku spodní vody do Vily 

Charlotta. 

 

 



Usnesení: 

 

Školská rada schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2023/2024. 

 

Školská rada se předběžně domluvila na dalším pravidelném setkání koncem srpna 2025. 

V případě potřeby se však může školská rada svolat kdykoli během školního roku, setkání by 

pak proběhlo řádově během několika málo dní.  

 

Zápis zhotovil: 

 

Mgr. Vladimír Štolc 


